
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/11/2023 
 
Του:  Βασιλείου Κοτίδη, Βουλευτή Νομού Ημαθίας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Τον κ. Υπουργό Εξωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Απονομή μεταλλίων αριστείας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, μακρόχρονη καθυστέρηση παρατηρείται στην απονομή των 
μεταλλίων, όπως του Τάγματος της Τιμής και του Τάγματος του Φοίνικα και ειδικότερα 
σε αξιωματικούς εξ υπαξιωματικών. Ως γνωστόν, «τα Παράσημα των Ταγμάτων 
Αριστείας απονέμονται από τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας με Προεδρικό Διάταγμα, το 
οποίο γίνεται με πρόταση του Υπουργού Εξωτερικών». 
http://army.gr/el/polymesa/ithikes-amoives/parasima-tagmaton-aristeias Συνέπεια της 
καθυστέρησης είναι οι Στρατιωτικοί, που θα έπρεπε να τύχουν δικαιωματικά των 
ανάλογων τιμών μετά από χρόνια προσφοράς στην Υπηρεσία, να φτάνουν στην 
αποστρατεία τους και να μην τους έχει απονεμηθεί το μετάλλιο αριστείας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε όπως άμεσα ενεργήσετε, ώστε οι απονομές των μεταλλίων ανδρείας να 
επιδίδονται εν ευθέτω χρόνω και κατά τη διάρκεια της προσφοράς ενεργούς Υπηρεσίας 
των δικαιούχων Στρατιωτικών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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